
1/3

Vidlák 21 ledna, 2023

Straší lidi válkou…
litterate.cz/strasi-lidi-valkou

Přátelé, loni na podzim jsem napsal článek, který jsem uvedl

nadpisem „Proč neřeknete rovnou, že vám docházejí Ukrajinci?“ Byl

to článek velmi emotivní, protože jsem v něm popisoval své osobní

znechucení nad výrokem našeho náčelníka generálního štábu Karla

Řehky, že se musíme připravovat na válku velkého rozsahu. Ve

článku jsem tenkrát vyjádřil myšlenku, že to s Ukrajinským

vítězstvím nebude asi tak horké, protože kdyby bylo Rusko skutečně

před kolapsem, nebyl by k přípravám na velkou válku důvod.

Mimochodem, byl to článek, za který jsem pak byl Cemperován a

který si pak do huby vzaly i Novinky a další pravdomluvní novináři.

Tehdy jsem tvrdil, že Ukrajina na bojišti ztrácí spousty životů a je

dokonce možné, že ruská propaganda tak moc nelže, když uvádí, že

poměr ztrát je 7:1. Tvrdil jsem, že jestli to takhle půjde dál, budou

brzy na řadě další slovanští podlidi, aby bojovali za henty evropské

hodnoty. No co si budeme povídat, jsem dezinformátor par excelance

a byl jsem za to patřičně pranýřován.

Získané zkušenosti veřejného zostuzování se teď ohromně hodí při

honu na prezidentského kandidáta Babiše. Čtenáři Novinek se to

velmi dobře naučili a uplatnili to při řvaní a blokování v Jablonci či

pískání v Děčíně. Kampaň teď díky nějakému magorovi dostala úplně
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nový (a ostrý) náboj. Vládní činitelé sice toto verbální lynčování

odsoudili, ale jedním dechem dodali, že si za to Babiš může sám,

protože straší válkou…

Fiala řekl, že jsme ve válce.

Černochová řekla, že jsme ve válce.

Řehka řekl, že se musíme připravovat na válku velkého rozsahu.

Řeporyjec řekl, že mu mobilizace nevadí a že by Ukrajince klidně

vyměnil za Čechy.

Ale Babiš straší lidi válkou…

Včera pak Tomáš Zdechovský uvedl toto:

„Válka trvá již 11 měsíců, stále nekončí a odehrává se kousek od

hranic našeho státu. Od začátku roku jsem se vydal už po několikáté

na Ukrajinu za účelem humanitární pomoci a pochopení současné

situace. Ukrajinci jsou připraveni se bránit, ale dochází zásoby

lidí, kteří jsou schopni bojovat. Bez pomoci okolních států by mohla

být Ukrajina v mnohem horší situaci, než je dnes…“

Když jsem 23. listopadu řekl, že Ukrajině docházejí Ukrajinci, které

je možné vrhnout na frontu, tak jsem byl dezinformátor. Vidíte,

stačily dva měsíce a Zdechovský to řekl na plnou hubu. On to určitě

brzy smaže, ale na fejsbůku už to lítá všude a já to tam mám na

profilu taky, takže se na to můžete podívat. Ukrajině dochází

zásoby lidí…

Kdo se zajímal o informace ze schůzky NATO v Ramštajnu, tak si to

myslím také užil. Pokud Ukrajina nedostane obrovské množství

válečného materiálu, tak neobstojí. Hlavně potřebuje velké množství

tanků. Tak nějak vypadaly výstupy. V zájmu zajištění těchto zbraní

na chvíli povolila jednotná informační fronta, podle které Ukrajina

vítězí a Rusům docházejí náboje, jídlo, lidi a Putin umírá. Trvalo to
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jen chvíli, ale kdo není úplně vymaštěný, tak musel vidět, že Ukrajina

potřebuje v podstatě kompletní novou armádu, protože tam na

východní frontě to zřejmě vypadá jinak, než píše Girkin.

Ale Babiš straší lidi válkou…

Vidíte, jak snadné to bylo? Stačil jeden bilbórd v podstatě přebraný

od SPD – nezavedu Česko do války… a volební náskok pro Pavla je v

podstatě pryč. Ještě minulou neděli vypadal Pavel impozantně a

neporazitelně… To má z toho, s jakými lidmi se tahá… Až bude Kolář

analyzovat svůj třetí neúspěch v řadě, tak bych mu doporučil zaměřit

se na Řeporyjce, Zdechovského, Pribáně, Cempera, Petra Lukavce,

Jana Tunu a další… Aktivní blbec je horší než třídní nepřítel. Všem

jmenovaným děkujeme za jejich příspěvek ke zlidštění Andreje

Babiše a posíláme klíčenku.

Děkujeme všem, co Babišovi blokovali cestu na setkání s voliči,

děkujeme všem, kdo pískali a nebo dělali jiný bordel. Děkujeme

Lukačevičovi, že to jeho intervjuci natočili a ještě se tím chlubili jako

nejvyšší morálkou. Sociální sítě a blogerská veřejnost se postará, aby

to už nikdy nezmizelo a aby to v této republice viděl pokud možno

každý. Podaří se nám to… už to nedokážete vymlčet.

A to máme ještě týden kampaně před sebou…

 

 


